
Protokół Nr 8/10 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

w dniu 24 sierpnia 2010 r. 
 
 

Miejsce posiedzenia: Biuro Rady Miejskiej 
 
Obecni wg załączonej listy. 
 
Tematyka posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia. 
2.  Podsumowanie  sprawy dot. obiektu przy ul. Grunwaldzkiej 44 w 

Białogardzie wynajmowanego przez PFE „Scholar” Sp. z o.o. , w tym 
zapoznanie się z książką obiektu budowlanego. 

3. Realizacja II etapu Rewitalizacji Starego Miasta w Białogardzie w 
zakresie remontu budynku przy ul. NMP 11 (umowa Miasta ze 
Wspólnotą oraz uchwała Wspólnoty). 

4. Zapoznanie się z wykonaniem budżetu Miasta za I półrocze 2010 r. 
5. Sprawy różne: 
 - zapoznanie się z pismem ZKO.II-5119/100/2010 z dnia 29.07.2010 r. 
6. Zamknięcie posiedzenia. 
 
 
Ad 1 
  Posiedzenie o godz. 1400  „otworzyła i prowadziła” 
przewodnicząca Komisji – Jolanta Zięcik. Komisja przyjęła protokół z 
poprzedniego posiedzenia i porządek, głosując: za-3 (jednogłośnie). 
  
  
Ad 2 

Podsumowanie  sprawy dot. obiektu przy ul. Grunwaldzkiej 44 w 
Białogardzie wynajmowanego przez PFE „Scholar” Sp. z o.o. , w tym 
zapoznanie się z książką obiektu budowlanego. 

 
 

W związku z niedostarczeniem odpowiednich materiałów Komisja 
odstąpiła od omawiania w/w punktu. 
 
 
Ad 3 
 Realizacja II etapu Rewitalizacji Starego Miasta w Białogardzie w 
zakresie remontu budynku przy ul. NMP 11 (umowa Miasta ze Wspólnotą 
oraz uchwała Wspólnoty). 
 
 

W związku z niedostarczeniem odpowiednich materiałów Komisja 
odstąpiła od omawiania w/w punktu. 
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Ad 4 
  

Zapoznanie się z wykonaniem budżetu Miasta za I półrocze 2010 r.  
Przedstawiła: L. Szymecka, Skarbnik Miasta Białogard 

 
Głos w dyskusji zabrali:  
 
K. Drachal – Mostek: zapytała z czego to wynika, że tylko Gimnazjum Nr 1 

nie brakuje środków, pomimo, iż dostali najmniej? 
L. Szymecka: powiedziała, że wynika to z tego, iż Dyrektor Gimnazjum Nr 

1 wraz ze swoim Zastępcą dobrze zarządzają środkami. Dyrektor po 
prostu wylicza ile może dać nadgodzin, ile może utworzyć kółek, zajęć 
pozalekcyjnych, a dodatkowo w tej szkole jest bardzo dobry poziom 
nauczania. W tej szkole  oszczędza się pieniądze. Jeżeli mają jakieś 
dodatkowe zajęcia czy lekcje dyrektorskie to przeznacza się je na 
zajęcia z matematyki, fizyki czy chemii. Po prostu ta szkoła jest 
wzorowo zarządzana. 

J. Harłacz: powiedział, że odnośnie zajęć pozalekcyjnych to nie chciałby, 
aby środki na te zajęcia przeznaczać na zajęcia terapeutyczne, 
korekcyjne czy inne na które dzieci w ogóle nie uczęszczają, a 
nauczyciele wyrabiają tylko godziny i dostają pieniądze. 

L. Szymecka: powiedziała, że pani Burmistrz jeszcze ustala ile będzie 
nowych oddziałów przedszkolnych w szkołach i ile będzie dodatkowych 
oddziałów w Przedszkolu Nr 3. Na to także trzeba będzie przeznaczyć 
pewne środki, na zatrudnienie, wyposażenie. 

J. Harłacz: zapytał a co z środkami na wyposażeniem przedszkola po 
bibliotece? 

L. Szymecka: wyjaśniła, że na to są już zabezpieczone środki. Zgodnie z 
przepisami o systemie oświaty gimnazja niepubliczne oraz niepubliczne 
przedszkola zgłaszają nam we wrześniu ile będą potrzebować środków. 
Przeliczyliśmy, że z tych kwot z Gimnazjum ze Scholara oraz z tych 
grup przedszkolnych możemy zabrać 200 tys. zł. Tą kwotę Burmistrz 
przesunął zarządzeniem na wyposażenie tego przedszkola. 

J. Harłacz: zapytał czy na dzień dzisiejszy są zakłady, które nie płacą 
podatków? 

L. Szymecka: powiedziała, że są, np.: Garbarnia. W tej sprawie Miasto 
wystąpiło do Sądu o egzekucję sądową naszych należności. Garbarnia 
była już wystawiona na sprzedaż, ale nikt nie zgłosił się do kupna. 
Komornik proponował też Miastu wykup tej nieruchomości, ale Miasto 
odmówiło. Tak, więc Garbarnia nie ma zakładu, nie ma pieniędzy. 

J. Harłacz: powiedział, że to był błąd, że Miasto odmówiło bez zapytania 
się w tej sprawie o zdanie Rady. Radny zastanawia się czy tam nie 
mogłyby powstać mieszkania. 

L. Szymecka: powiedziała, że nie. Pani Sekretarz oglądała ten budynek i 
nie nadaje się on. 

J. Zięcik: powiedziała, że jej zdaniem ten budynek nie nadaję się na 
mieszkania, gdyż ściany, podłogi, wszystko przeszło zapachem skór. 
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J. Harłacz: zapytał czy na dzień dzisiejszy Miasto może zaciągnąć 
jakikolwiek kredyt, przy obecnym zadłużeniu na 14,98%.? 

J. Zięcik: dodała, że przy dopuszczalnych 15%. 
L. Szymecka: wyjaśniła, że wszystkie kredyty, które Miasto zaciąga w tym 

roku, nie obciążają tego roku, lecz przyszły i lata następne. W związku 
z tym, że dopiero od następnego roku zaczniemy spłacać kapitały i 
odsetki, a wszystkie kredyty z lat ubiegłych i te zaciągnięte w tym roku 
obciążają budżet Miasta w 14,98% na 15 % możliwych to każdy 
następny kredyt, który byśmy chcieli wziąć spowoduje, że  
przekroczymy próg 15%, ale to wszystko jest planowane. Zobaczymy 
jakie wyjdą dochody, jakie uchwały podejmie Rada, jakie to będą 
kwoty, może będą jakieś środki unijne albo jakieś dodatkowe środki z 
budżetu Państwa. 

J. Harłacz: powiedział, że nie będzie. W tym roku było tyle powodzi, trzeba 
tam szkoły odnowić, mosty uruchomić, drogi zrobić itp. Zapytał czy 
przy tym zadłużeniu będzie możliwość zamknięcia budżetu Miasta na 
2011 rok bez konieczności podniesienia podatków oraz czy Miasto przy 
obecnym zaciągnięciu kredytów będzie mogło sobie pozwolić na 
jakikolwiek inwestycje w 2011 roku. 

L Szymecka: wyjaśniła, że w przyszłym roku, jeżeli będziemy chcieli 
zaciągnąć  jakiś kredyt to będziemy musieli patrzeć na rok 2012, w 
którym wskaźnik wynosi 12,06%. Budżet zrównoważymy, a podatki 
powinniśmy chociażby o stopę inflacji podnieść i tego powinniśmy się 
spodziewać. Policzymy nasze dochody z podatków i opłat, zobaczymy 
ile dostaniemy subwencji, następnie odłożymy 6,5 mln zł na spłatę 
kredytów, pożyczek, odsetek. 

J. Harłacz: zapytał ile ta kwota będzie wynosiła? Czy 11 mln zł? 
L. Szymecka: wyjaśniła, że nie. Kwota ta będzie wynosiła w granicach 7 

mln zł. 
J. Harłacz: powiedział, że te 7 mln zł mamy w tym. 
L. Szymecka: wyjaśniła, że nie. W tym roku mamy 4,5 mln zł do spłaty. 
J. Harłacz: zapytał na ile zaciągnęliśmy kredytów? 
L. Szymecka: odpowiedziała, że na 11 mln zł. 
J. Harłacz: zapytał na jaką kwotę Miasto będzie mogło wziąć kredyt w 

następnym roku? 
L. Szymecka: odpowiedziała, że nie na 11 mln ani na 5 mln zł, ale na 2-

2,5 mln zł. 
J. Harłacz: stwierdził, że 2-2,5 mln zł to nic, skoro już niedługo zabraknie 
środków dla szkół i trzeba będzie szukać kolejnych środków dla szkół i 
przedszkoli. I co wtedy zrobimy? Radny wie, że nie jest tak dobrze, jak 
się mówi. 

L. Szymecka: powiedziała, że nie mamy tyle ile byśmy chcieli. Mamy tyle 
ile mamy. Odłożymy tyle ile trzeba na spłatę kredytów i pożyczek, 
następnie odłożymy na wydatki sztywne, czyli zadania z zakresu 
pomocy społecznej, następnie na zadania fakultatywne czyli np.: 
oświetlenie ulic oraz na wynagrodzenia. Zobaczymy ile nam zostanie 
pieniędzy, jeżeli trzeba będzie wziąć kredyt to wówczas ogranicza się 
np.: remonty, utrzymanie miasta itp. 
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Ad 5 
 Sprawy różne: 
 
Komisja zapoznała się: 
 

- z pismem ZKO.II-5119/100/2010 z dnia 29.07.2010 r. 
 
- z pismami RIO: K-0010/253/BS/10  oraz K-0010/263/BS/10. 
 
- z pismem mieszkańców ulicy Leśnej w Białogardzie w sprawie   
  przyspieszenia wyremontowania tej ulicy, 
- skargą Pani J.Leszczyłowskiej, którą skarżąca wycofała. 
 
Radny P. Barańczuk poruszył sprawę konkursu na Dyrektora 
Gimnazjum Nr 2. Powiedział, że dziwi go fakt, że tak późno 
zorganizowano konkurs na Dyrektora, który w dodatku nie odbył się z 
powodu nieobecności Kuratora. Od maja Gimnazjum Nr 2 jest bez 
Dyrektora, a zbliża się początek nowego roku szkolnego. Ta sprawa 
powinna być załatwiona najpóźniej na początku lipca. Radny 
zastanawia się nad tym, jak została przygotowana w/w szkoła do 
nowego roku szkolnego, kto profesjonalnie przygotował plan zajęć, 
liczbę godzin nauczycieli itp. Tą szkołą  powinien Burmistrz zająć się 
szczególnie. 
 
Na wniosek Radnego P. Barańczuka Komisja skierowała pismo do 
Zastępcy Burmistrza o udzielenie odpowiedzi w sprawie długotrwałej 
zwłoki  z organizowaniem konkursu na Dyrektora Gimnazjum Nr 2 oraz 
w związku z tym odpowiednim przygotowaniem tej szkoły do roku 
szkolnego 2010/2011. 

 

Ad 6 

Po wyczerpaniu tematyki o godz.14
50

 zakończono Komisję.  
Protokołowała: K. Janowicz 

 
 
 
 
 
 Przewodnicząca Komisji 
 

            Jolanta Zięcik 
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